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Protokół spotkania 
 

Treść protokołu 

 Przewodniczący Bartosz Korba rozpoczął spotkanie o godzinie 20:15. 

Przywitał zebranych delegatów oraz samorządowców i przedstawił 

agendę spotkania. 

 Nastąpiło przedstawienie kandydata na delegata RUSS: Mateusza 

Głowackiego. Do kandydata zostały zadane pytania. 

 Anna Lewicka oraz Weronika Paplak, przedstawicielki Uczelnianej 

Komisji Wyborczej, zaprosiły wszystkich zebranych na głosowanie. 

Wyniki głosowania ukształtowało się następująco: TAK: 45, NIE: 11 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 6. Mateusz Głowacki otrzymał mandat delegata 

RUSS. 

 Kolejną częścią spotkania było przedstawienie się kandydatów do 

Senatu SGGW: Sebastiana Chróściela, Barnabę Sibilskiego, Marię 

Urbanek, Bartosza Lewczuka oraz Patryka Kwiatkowskiego. Każdy z 

kandydatów miał możliwość przedstawienia swojego dorobku oraz 

pomysłu na działanie w Senacie Uczelni, zmierzył się z pytaniem 

Bartosza Korby czy każdy z nich będzie w stanie poświęcić swój wolny 

czas na poczet pracy na rzecz uczelni. Hubert Aszteborski zadał 

pytanie kandydatom, czy senat jest odpowiednim miejscem do realizacji 

postulatów przedstawionych w swoich wizytówkach. Barnaba Sibilski 

zmierzył się z pytaniem, czy poprzez nawał obowiązków związanych z 

dotychczasową działalnością, będzie potrafił czynnie uczestniczyć w 

obradach Senatu. Pytany odpowiedział, że nie podejmuje tego 

obowiązku po to, aby tylko podpisywać przedstawione mu uchwały, ale 

kreować je, na ile to możliwe. Padło pytanie do Bartosza Lewczuka, czy 

jego obecność w Senacie jest odpowiednia, w sytuacji, kiedy sam 

kandydat ma przed sobą ostatni rok akademicki. Rozgorzała dyskusja, 

zgodnie z zapisami regulaminu, została przedłużona powyżej 3 minut. 

Kolejnym pytaniem do Bartosza Lewczuka było, czy odpowiednią 

będzie jego kandydatura, zważywszy na fakt, iż sam JM Rektor poprosił 

go o rezygnację. Kolejnym pytaniem do B. Lewczuka było pogodzenie 

pracy w Senacie i AZS SGGW. Kolejnym pytaniem było: w jakiej komisji 



ma on działać.Patryk Kwiatkowski przedstawił swoją kandytatur. 

Pytanie do Patryka Kwiatkowskiego brzmiało: czy jego obecność w 

senacie nie będzie nietaktowna, zważywszy na fakt wcześniejszego 

wybryku na platformie Tiktok. Kandydat nie widział w tym problemu. 

 Weronika Paplak oraz Anna Lewicka zaprosiły wszystkich zebranych na 

głosowanie.  

 Do momentu obliczenia wszystkich głosów nastąpił przystąpiono do 

kolejnego punktu spotkania.  Bartosz Korba oddał głos Matyldzie 

Wilczyńskiej. 

 Matylda Wilczyńska przedstawiła zmiany w regulaminie RUSS, 

polegających na zmianie zapisów o delegatach w Radach 

Wydziałowych Samorządu Studentów. Delegatem do RWSS z definicji 

będzie starosta roku, jednak jeśli w ciągu 7 dni zrezygnuje ze swojego 

przywileju, to kolejna osoba z roku będzie mogła zająć to stanowisko.  

Nowelizacja regulaminu zakładała również utworzenie Radę 

Przewodniczących- ciało opiniotwórcze dla RUSS. Kolejną zmianą była 

zmiana o Wydziałowym Komisarzu Wyborczym. Po przedstawieniu 

zmian przyszedł czas na dyskusję. Padły pytania, czy 7 dni to 

wystarczający czas na podjęcie decyzji przez starostów roku, 

zwłaszcza na pierwszym roku. Matylda Wilczyńska odpowiedziała, że 

istnieje tendencja wśród osób na studiach niestacjonarnych, iż 

większości nie interesuje praca w samorządzie, natomiast osoby ze 

studiów stacjonarnych, podejmujących funkcję starosty, bardzo często 

są chętne do pracy w ramach samorządów wydziałowych. Jacek 

Wójcicki zadał pytanie, czy starosta może zrezygnować w każdym 

momencie swojej pracy z pracy w RWSS. Matylda Wilczyńska 

odpowiedziała, że tak. Mateusz Głowacki zadał pytanie, w jaki sposób 

te informacje zostaną przedstawione studentom anglojęzycznym. Alicja 

Gniadzik odpowiedziała, iż mając świadomość coraz większego 

zaangażowania studentów anglojęzycznych, od przyszłego roku 

akademickiego te informacje będą im przekazywane. 

 Nastapiło głosowanie nad akceptacją zmian w regulaminie. Wyniki 

kreowały się następująco: ZA 35, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2, PRZECIW:0 

 Kolejnym punktem było podjęcie uchwały na temat nadchodzących 

wyborów o przeprowadzeniu wyborów według nowego regulaminu 

RUSS 

 Matylda Wilczyńska przedstawiła nowelizacje prawa wyborczego w 

nadchodzącej kadencji.  Oraz terminarz wyborów poszczególnych 

szczebli. Nastąpiło głosowanie nad ww. nowelami. Wyniki były 

następujące: ZA: 30. WSTRZYMAŁO SIĘ: 4 PRZECIW:0 Delegat Anita 

Kozłowska opuściła salę na czas głosowania 

 Komijsa Wyborcza przedstawiła przeliczone głosy na Senatorów: 

 Sebastian Chróściel: TAK: 54, WSTRZYMAŁO SIĘ: 14, NIE: 3, 

otrzymując mandat 

 Barnaba Sibilski: TAK: 58, WSTRZYMAŁO SIĘ: 11, NIE: 2, otrzymując 

mandat 



 Maria Urbanek: TAK: 41, WSTRZYMAŁO SIĘ: 22, NIE: 8, otrzymując 

mandat 

 Bartosz Lewczuk: TAK: 11, WSTRZYMAŁO SIĘ: 46, NIE: 14 

 Patryk Kwiatkowski: TAK: 35, WSTRZYMAŁO SIĘ: 22, NIE: 14 

 Kinga Skóra  przedstawiła uchwałę nt. wpisania nowych członów do 

komisji RUSS. Nastąpiło głosowanie. Wyniki były następujące: ZA: 37, 

WSTRZYMAŁO SIĘ:0, PRZECIW: 0 

 Bartosz Korba przedstawił propozycję zmian zarządzenia JM. Rektora 

w opłatach studiów niestacjonarnych oraz opłat za Domy Studenckie, 

które wymagały opinii studentów. Nastąpiła dyskusja nt. 

najdrastyczniejszych zmian w opłatach. Hubert Aszteborski zabrał głos, 

iż studia niestacjonarne są zastrzykiem finansowym dla uczelni oraz 

przyczynią się do poprawy sytuacji bytowej uczelni. Magdalena 

Wasyluk zauważyła błąd, mianowicie opłata za warunek byłby o wiele 

większa, a niżeli opłata za semestr. Zostanie ona uwzględniona w opinii 

RUSS. Nastąpiło głosowanie: ZA: 23, WSTRZYMAŁO SIĘ: 10, 

PRZECIW: 2 

 Bartosz Korba przedstawił pomysł, aby zmienić logo Samorządu 

Studentów  SGGW. Kinga Skóra przedstawiła zamysł stworzenia 

nowego logo. Według wypracowanego konsensusu z grafikiem nowe 

logo ma zawierać Piździplac z lotu ptaka. Kinga zaprosiła wszystkich 

zebranych do dyskusji na ten temat. Bartosz Korba również zaprosił 

zebranych do namysłu nad nowym logo, lub odświeżenia starego logo. 

Głos zabrał poprzedni wiceprzewodniczący Jędrzej Myszak. Zauważył, 

że nie można tak drastycznie zmieniać logotypu RUSS, gdyż wiele 

pokoleń studentów jest z nim związane. Zuzanna Łuczak poddała pod 

wątpliwość, czy nie jest to zbyt skomplikowana grafika, która nie będzie 

zbyt tajemnicza dla studentów i społeczeństwa. Wiele osób zgodziło się 

z tą opinią. Julia Szymańska, przewodnicząca komisji marketingu, 

zaznaczyła, że potrzeba zmian, które będą wyróżniać RUSS SGGW 

pośród innych uczelnii. Kilkoro z samorządowców zaznaczyło, że nowe 

logo może kojarzyć się ze zbitą szybką. Padły propozycje zmian 

nowego logo. Bartosz Korba podsumował obrady i przeprowadził 

głosowanie nt. zmiany logo na nowe z wynikiem 23 lub 

zmodernizowaniem obecnego logo  z 33 głosami. 

 Ostatnim punktem były sprawy bieżące. Bartosz Korba przedstawił 

wydarzenia, które miały miejsce, między innymi wybory na rektora, w 

których studenci wzięli żywy udział.  

 Mateusz Kaczyński przedstawił pomysł EuroRace, które 

współorganizuje RUSS SGG wraz z Samorządem Studntów PW. Jest 

to wyścig autostopowy do Czarnogóry. RUSS zajmuje się rozrywka i 

współpraca. Koordynatorem z ramienia RUSS jest Julia Górska 

 Wyjazd FUT w Łodzi. Delegatami RUSS byli: Alicja Gniadzik, Julia 

Szymańska, Hubert Aszteborski, Hubert Bagiński oraz Bartosz Korba. 

Hubert Bagiński podkreślił wysoki poziom organizacyjny oraz 

merytoryczny tego spotkania. Alicja Gniadzik zrelacjonowała zjazd 



bardzo pozytywnie i również podkreśliła wysoki poziom merytoryczny 

szkoleń. 

 Jakub Kuroczko opisał przygotowania i zamierzenia wyjazdu 

szkoleniowo- integracyjnego RUSS na Mazury. 

 Kolejnym punktem była działalność Pełnomocnika ds. współpracy 

międzynarodowej. Alicja Gniadzik zrelacjonowała pracę nad 

utworzeniem skrzynki mailowej dla studentów międzynarodowych, 

pracę nad „RUSSinterantional”- inicjatywę włączającą studentów 

anglojęzycznych w pracę Samorządu Studentów, spotkaniu studentów 

ELLS w Norwegii, konferencję naukową w Kopenhdze oraz spotkania 

otwartego dla studentów SGGW, którzy są zainteresowani wymianą w 

programie ELLS. 

 Mateusz Kaczyński podsumował marcowe przedsięwzięcia Komisji 

Projektów: Wiosenny Speeddating, Rozdawanie kwiatów na kampusie 

z okazji Dnia Kobiet, Jaka to melodia?, karaoke w klubie Dziekanat, 

wielkanocna gra terenowa. Omówił również kalendarz przyszłych 

wydarzeń.  

 Bartosz Korba omówił terminarz wydarzeń majowych 

 Kinga Skóra przedstawiła statystyki. Według samorządowców najpierw 

wlewamy melko do miski, a potem płatki, aż 60% zagłosowało na tę 

opcję 

 Hubert Aszteborski podsumował Targi Pracy SGGGW 2024, 

podziękował zaangażowanym samorządowcom. Julia Karbarz również 

podzieliła się swoimi pozytywnymi odczuciami. 

 Kolejnym punktem było zrelacjonowanie pracy Matyldy Wilczyńskiej 

nad startbookiem dla nowych studentów SGGW, nowelizacjom 

regulaminów, pracą nad zwiększeniem zwrotności ankiet oraz 

bieżącymi sprawami dydaktycznymi. 

 URSYNALIA 2024. Bartosz Korba opowiedział o bieżących sprawach 

festiwalu kultury studenckiej SGGW. Potrzebach i pracy, która czeka na 

samorządowców.  

 Wolne wnioski: Alicja Gniadzik poprosiła o pomoc w rozwieszaniu 

plakatów o szkołach letnich w ramach ELLS. Bartosz Korba opowiedział 

o potrzebie zmiany wyborów z czerwca na grudzień. Zachęcił 

delegatów nad rozmyślaniem o kadencyjności samorządu. Zdania były 

podzielone. Bartosz Korba zakończył obrady o 22.59 
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